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Kommunestyret PS 28.09.2016 

 

Utbyggingsavtale Liarinden  

 

Vedlegg: 

Journalposttittel Dato 
Utbyggingsavtale-forslag liarinden 19 8 2014 22.07.2016 
 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Saka vert lagt fram for drøfting i formannskapet 

 

Saksopplysningar: 

Bakgrunn 
Det har over nokre år vorte jobba med å få på plass ein utbyggingsavtale og realisering og utbygging 
av bustadfeltet Liarinden.  

Vurdering 
Mykje er etter kvart avklart og på plass.  

Finansiering er utfordringa.  

Kommunen har tilbydd kommunal medverknad med 1,2 mill.kr. som gjeld mva. til VAR delen av prosjektet, 

kalkultert til brutto 6 mill.kr. og 1,16 mill.kr. (basert på ordning med etableringstilskot), samla litt over 2,3 
mill.kr. 

Samla utbygging av feltet inkl. alle kostnader kjem for opp i over 15 mill.kr., og tanken er å ferdigstille anlegg og 
ha byggeklare tomtar til sals. Utbyggar har i møte den 26.aug.16 sett fram krav om at kommunen må bidra med 
6 mill.kr. for at han skal gjennomføre prosjektet. Det er såleis eit avvik mellom tilbod og ønskje, som ein i denne 
omgang ønskjer formannskapet drøftar før ein går vidare med forhandlinga og fullføring av  

Fakta 
utkast til utbyggingsavtale følgjer som saksvedlegg.  

Konklusjon 



status i saka/prosjektet vert lagt fram for drøfting i formannskapet og vidare avklaring av framdrift og 
kommunal medverknad.  

 

  

Formannskapet - 090/2016 

 

FS - behandling: 

Ordførar Karstein Totland (H) orienterte kort og saka vart drøfta. 

Formannskapet jobba fram følgjande framlegg til vedtak: 

Kommunestyret ønskjer at forhandlingane med utbyggar skal halde 
fram . 

Framlegg til vedtak jobba fram i møte vart samrøystes vedteke. 

 

 

FS - vedtak: 

Kommunstyret ønskjer at forhandlingane med utbyggar skal halde fram. 

 

 

Kommunestyret - 067/2016 

 

KS - behandling: 

Ordførar Karstein Totland (H) orienterte kort og saka vart drøfta. 

Wenke Fredheim Ekrem stilte spørsmål om ho var inhabil i saka. Ekren vart samrøystes vedteken 
habil. 

Framlegg til vedtak frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 

 

KS - vedtak: 

Kommunstyret ønskjer at forhandlingane med utbyggar skal halde fram. 

 

 

 

 


